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Z A P I S N I K 

SA 18.  SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 
 
Osamnaesta  sjednica  Upravnog odbora HMS-a u mandatu 2020 – 2024 održana je u subotu 16. prosinca  
2023. s početkom u 9,00 sati u prostorijama Hotela Aristos, Buzin, Cebini 33, Novi Zagreb. 
 
Prisutni članovi UO: Stjepan Peršin, predsjednik;  Srećko Margetić, zamjenik predsjednika; Miro Papec, 
član; Zoran Mioč, član; Dragutin Marović, član, Nenad Jagodić, član; Ivan Penić, član. 
 
Odsutni članovi UO: Antun Karas; Robert Žiković (ispričani) 
Ostali prisutni: Krešimir Pavelić, predsjednik NO;  Mladen Čop, predsjednik Suda časti; Renata Suchy, 
glavna tajnica HMS-a; Ana Čop, tajnica HMS-a; 
 
Gosp. Peršin, predsjednik HMS-a zahvalio je  svima na dolasku te predložio da se ranije dostavljeni 
dnevni red promjeni u smislu da nova točka 2 bude Prijem u članstvo, a sadašnja točka 3 se nadopuni i 
glasi Donošenje Pravilnika o dodjeli nagrada i imenovanje Odbora za dodjelu godišnjih nagrada, priznanja 
i životnog djela. Takav prijedlog dnevnog reda je jednoglasno usvojen i glasi: 
 

Dnevni red: 
 

1. Usvajanje Zapisnika s 17. sjednice održane 02.11.2023. 
2. Prijem u članstvo (MK Moto Salona) 
3. Priprema za Skupštinu HMS-a  
4. Donošenje Pravilnika o dodjeli nagrada i priznanja i imenovanje Odbora za dodjelu godišnjih 

nagrada, priznanja i životnog djela za 2023. 
5. Donošenje Zdravstvenog pravilnika 
6. Donošenje Pravilnika o licencama i minimalnog iznosa osiguranja od nezgode 
7. Donošenje Članarina, jamčevina, pristojbi i kazni za 2024. godinu 
8. Ostala pitanja i prijedlozi  

8.1. prijedlog gosp. Nenada Jagodića za stalnog člana FIM Europa Vintage komisije 
8.2. zamolba za donaciju SMK Karlovac 

 
Konstatirano da kvorum postoji, sve odluke koje se donesu bit će pravovljane.  

 
Ad.1. Usvajanje zapisnika s 17. sjednice održane 06.07.2023.  
Zapisnik sa 17. sjednice održane 02.11.2023.  Upravnog odbora HMS-a  dan je na usvajanje. 
 
Odluka 180/2023  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o usvajanju zapisnika s 17. sjednice Upravnog odbora 
održane 02.11.2023. godine. 

 
Ad.2. Prijem u članstvo  
Zamolbu za prijem u članstvo HMS-a predao je: 
2.1. Moto klub Salona Moto, Put Majdana 3A, 21210 Solin. Gđa Suchy izvjestila je da je klub dostavio svu 
potrebnu dokumentaciju predviđenom Statutom za prijem u HMS-a te da treba uplatiti upisninu i 
članarinu u HMS-u.  Po kraćoj raspravi jednoglasno je donesena slijedeća odluka: 
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Odluka  181/2023 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se uputi prijedlog Skupštini za primanje u  pridruženo  
članstvo temeljem članka 17. Statuta HMS-a MK Salona moto.  Klub treba podmiriti  upisninu  i 
godišnju članarinu od 01.01.2024.  
 
Ad.3. Pripema za redovnu – plansku Skupštinu HMS-a 
Gosp. Peršin je predložio članove verifikacijske komisije, zapisničara i ovjerovitelja zapisnika, te  ukratko 
predstavio program rada HMS-a  za 2024. koji je bio dostavljen svim zastupnicima u Skupštini HMS-a. Isto 
tako su svim članovima Skupštine bili dostavljeni plan rada Odbora za sport i Odbora za motociklizam.   
Gđa Suchy upoznala je nazočne s planom prihoda i rashoda za 2024. Obavijestila je da HOO nije još 
održao Skupštinu i usvojio svoj plan prihoda i rashoda, a da će se i konačna visina  Članarina i pristojba 
2024. donijeti na današnjoj sjednici.  
Gosp. Peršin obavještava da su u Financijskom planu predviđena sredstava za 100-godišnjicu HMS-a. 
Po diskusiji u kojoj su sudjelovali svi nazočni  donesene su sljedeće: 
 
Odluka  182/2023 
Upravni odbor je jednoglasno usvojio da se Skupštini uputi na usvajanje  Program rada HMS-a 2024. 
kao i plan prihoda i rashoda 2024. te plan rada Odbora za sport i Odbora za motociklizam. Predložit će 
se  verifikacijska komisija u sastavu Miro Papec (predsjednik), Dragutin Marović i Zoran Mioč (članovi), 
zapisnik Renata Suchy, ovjerovitelji Srećko Margetić i Miro Papec. Navedeni dokumenti (planovi) su   
sastavni  dio ovog zapisnika.  
 
Odluka  183/2023 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se HMS Skupštini uputi prijedlog  temeljem članka 17. 
Statuta da u redovno članstvo prijeđe EK Čakovec  (UO od 21.07.2021.) te da se iz članstva radi 
neplaćanja članarine  isključe MS Grip, Sl. Brod; MK Gajs Tim, Zagreb; MK Popovača tim; MK Poskok, 
Slunj; EEN Liburnija te MCK Zagreb. 
 
Ad.4. Donošenje Pravilnika o dodjeli nagrada te imenovanje Odbora za dodjelu godišnjih nagrada, 
priznanja i životnog djela 
Obzirom da članicama treba poslati obrasce i pravilnika za dodjelu nagrada za životno djelo, godišnje 
nagrade i priznanja koje bi se uručile nagrađenima po mogućnosti na Noćima prvaka  treba se osnovati 
komisija od 5 članova prema Pravilniku. Predlaže se ista komisija kao i za 2022. 
 
Odluka  184/2023 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se u Komisiju za dodjelu HMS nagrada imenuju: 

1) Stjepan Peršin, predsjednik Komisije 
2) Zoran Mioč, član  
3) Miro Papec, član 
4) Dragutin Marović, član 
5) Srećko Margetić, član 

 
Odluka  185/2023 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o prihvaćanju novog Pravilnika o dodjeli nagrada i 
priznanja, te je isti u prilogu ovom zapisniku. 
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Ad.5. Donošenje Zdravstvenog pravilnika 
Dr. Margetić obrazložio je prijedlog novog Zdravstvenog pravilnika (koji je u prilogu ovom Zapisniku). 
Promjene su trajanje zdravstvenog pregleda (godinu dana obzirom na novi Zakon), da se vozačke licence 
izdaju samo uz predočenje Obrasca liječničkog pregleda, broj vozila na utrci na koji je bilo primjedbi te  
da će liječnički pregled moći biti obavljen van Hrvatske kod odgovarajućih liječnika i obavezno s 
navedenim Obrascem. 
Najviše se diskutiralo oko  prijedloga Pravilnika u smislu smanjenja broja vozila hitne pomoći. Gosp. 
Papec predlaže da ostane kako je predloženo ako je hitni prijem do 5 km, gosp. Jagodić napominje da se 
dugo borilo da budu 2 vozila, od toga jedno tim 1, gosp. Pavelić dodaje da su uvijek u pitanju novci. U 
daljnjoj diskusiji sudjelovali su gosp. Marović, gosp. Mioč kao i ostali nazočni članovi UO. Po raspravi 
donesena je sljedeća: 
 
Odluka  186/2023 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se po pitanju vozila hitne službe ispravi kako je bilo u 
dosadašnjem pravilniku te da se Obrazac liječničkog pregleda prevede na engleski jezik. Ostalo ostaje 
kako je predloženo. 
 
Ad.6. Donošenje Pravilnika o licencama i minimalnog iznosa osiguranja od nezgode 
Gđa Suchy je obrazložila da primjenom novog Zakona o sportu te na obvezu izdavanja registracijskog 
pravilnika u svim sportskim savezima, bilo je potrebno korigirati naš registracijski pravilnik – Pravilnik o 
licencama poglavito u smislu izdavanja  licenci po disciplinama s time da bi se smanjio iznos članarine za 
iduću licencu za 50% kao i uvesti da se vozačke licence na mogu izdavati bez Obrasca liječničkog 
pregleda. Predloženi Pravilnik je u prilogu ovom Zapisniku. Isto tako treba odrediti drugi iznos 
minimalnog osiguranja od nezgode obzirom da se sada koristi točna konverzija ranijeg minimalnog iznosa 
u kunama pa su iznosi komplicirani i na decimalu. Priloženi su primjeri  izračuna Croatia osiguranja i 
Uniqa osiguranja (samo za primjer).  
Po toj temi u raspravi su sudjelovali svi nazočni, postavilo se opet pitanje da osiguranja idu preko HMS-a 
kako je u svjetskoj i europskoj federaciji kao i u savezima u okruženju. Nakon rasprave jednoglasno 
donesene slijedeće odluke: 
 
Odluka  187/2023 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da su minimalni iznosi osiguranja od nezgode za izdavanje 
vozačke licence 5.000,00 eura u slučaju smrti i 10.000 u slučaju trajnog invaliditeta. 
 
Odluka  188/2023 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se prihvaća predloženi Pravilnik o licencama HMS-a koji 
je sastavni dio ovog Zapisnika. 
 
Ad.7. Donošenje Članarina, jamčevina, kazni i pristojbi za 2024. godinu 
Po kraćoj raspravi oko navedene točke dnevnog reda, jednoglasno je donesena sljedeća odluka:  
 
 Odluka  189/2023 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o donošenju novih iznosa Članarina, jamčevini, pristojbi i 
kazni koji su sastavni dio ovog Zapisnika. 
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Ad.8. Ostala pitanja i prijedlozi 
8.1. Jednoglasno se prihvaća prijedlog da se gosp. Jagodića predloži za stalnog člana FIME Vintage 
komisije. On je odmah bio predložen za stalnog člana, međutim radi propisa FIME primljen je kao 
promatrač te se sada predlaže za punopravno članstvo po uputi FIME. 
 
8.2. Po zamolbi za donaciju SMK Karlovac vezano uz 100 godišnjicu motociklizma u Karlovcu i Karlovačkoj 
županiji, a koja se, kako je navedeno u zamolbi, održava pod pokroviteljstvom Motociklističkog saveza 
karlovačke županije razvila se diskusija u kojoj su sudjelovali svi nazočni. Gosp. Papec navodi da se time 
otvara Pandorina kutija, gosp. Penić je mišljenja da se treba pomoći, tu je i jedan emotivni odnos prema 
gosp. Leni Šoštariću, Karlovac bi mogao opet biti važan klub. Gosp. Jagodić se u principu slaže s gosp. 
Penićem, ali stvar je principa, a i HMS iduće godine ima planove za 100 godina. Gosp. Marović dodaje da 
je uvijek stvar u novcima, gosp. Peršin da se treba pomoći, gosp. Pavelić pita koliko smo uprihodili 
tijekom ove godine od marketinga i donacija?! 
Obzirom da je stigla pozivnica za otvorenje izložbe fotografija od Karlovačke županije i Motociklističkog 
saveza Karlovačke županije te obzirom na zamolbu SMK Karlovac, zadužuje se gosp. Peršin da izvidi i 
izvijesti o istomu. 
 
8.3. Gosp. Papec postavlja pitanja disciplinske prijave protiv Igora Boškovića koja zbog smjene 
disciplinskih sudaca već više godina nije riješena da se dostavi novom disciplinskom sucu. Prijedlog je 
prihvaćen. 
 
8.4. Gosp. Papec kratko izvještava o zamolbi MK Di Lenardo Racing za pomoć za organizaciju natjecanja u 
N. Marofu. Zaključak je da se istom ne može udovoljiti. 
 
8.5. Prezentiran je e-mail gosp. Ivica Vugrinca (u prilogu ovom zapisniku), predsjednika Udruge Vugrinec 
Racing Team, oca i menađera Martina Vugrinca u kojem traži da se SK 1.HMK Zagreb čiji je član odobri 
osim za iznos licence za Moto 2 Europsko prvenstvo (360 eura) s prošle sjednice UO i  za iznose licenci 
FIM EWC za sudjelovanje na endurance SP u dva navrata po 280 eura. E-mail je napisan u vrlo prijetećem 
tonu.  
Gosp. Jagodić je obavijestio da se gosp. Vugrinec obratio i njemu telefonom kao predstavniku sportaša. 
Gosp. Pavelić inzistira na odgovoru.  
Zaključak je da se molbi se ne može udovoljiti. Direktor discipline gosp. Kemenović i tajništvo HMS-a  
odgovorit će gosp. Ivici Vugrincu. 
 
 
 
Završeno u 10.45 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:       Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing.  


